
 
Teknisen lautakunnan keskusteluasiat 
  
TEKLA 30.05.2024 § 58    
      

Onkkaalan terveysaseman uutisointi. 
Sydän-Hämeen lehti uutisoi 21.5.2024 seuraavaa : Sisäilmaongelmista 
kärsivä terveysasema saatetaan korvata moduulirakennuksella 
Pälkäneellä. Uutinen tuli kunnantalolle yllätyksenä. Uutisointi on peräisin 
Pirhan vv. 2025-28 investointiohjelmasta. Pirhan edustajat eivät ole olleet 
asiasta missään yhteydessä kuntaan. Tekniselle puolelle ei ole tullut 
yhteydenottoja sisäilmaongelmista. Asiasta on keskusteltu Pirhan 
henkilöiden kanssa ja kaiketi sisäilmaolettamus on perustunut vuonna 
2016 lattiaongelmiin, jotka on korjattu ja jälkimittauksissa 2019 sisäilma on 
todettu paraantuneen. 
 
Pirkanmaan Ely-kesskuksen kanssa pidettiin vesihuollosta 
kehittämispalaveri 30.5.2024. Kehittämisasioista tuotiin esille vesihuollon 
kehittämissuunnitelma. Nykyinen suuunnitelmaa on vuodelta 2018 ja se on 
aihellista päivittää vuoden 2025 aikana. 
 
Timo Ailio toi esille kuntalaisehdotuksen, että Mikkolan pihaan 
rakennettaisiin kukkapiha. Asia vaatii lisäselvitystä. 
 
Ailio toi lisäksi esille, että kunnalla on varastoituna paljon tavaraa, joiden 
käyttö- ja varastointitarvetta tulisi harkita. 
 
Ailio kysyi myös Pakarin tulevaisuuden suunnitelmia. Pakarissa on kaksi 
vuokra-asuntoa. Vuokrasuhteet ovat olleet pitkiä. Nyt yksi asunnoistaa on 
tyhjentynyt. Asunnot eivät vastaa nykymuodossaan asunnoilta 
edellytettävää tasoa. Tyhjänä olevaan tilan käytöstä on neuvoteltu 
kankureiden kanssa. 
 
Liiitteenä on teknisten palveluiden ja vesihuoltolaitoksen 1-4/2024 ajan 
käyttötalouden toteumatilanne. 
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